
 

 

Blad 1/2 

INLICHTINGEN 2020 
(vragen conform art. 40 RvO, schriftelijke beantwoording zsm) 

 

Datum 
ingekomen 

Onderwerp Toelichting (vraag) Antwoord 

17-09-2020 DAB-RBe: Vandalisme 

Stichtse strand 

 

Ongetwijfeld bent u even geschokt als wij na de beelden en 
eigen vastgelegde foto’s van de vernieling van de bomen en 
paaltjes op het Stichtse strand afgelopen zondag.  
U weet dat wij als DAB samen met de raad hebben 
gestreden voor een mooie recreatieve plek voor onze 
inwoners. De afgelopen maanden zijn in de avond- en 
nachtelijke uren al meerdere vormen van vandalisme 
geconstateerd. Vernielingen puur uit verveling of wat dan 
ook. Wij hebben u hierover geinformeerd. Inwoners hebben 
het idee dat er vanuit de gemeente niets mee wordt gedaan. 
We beseffen dat de oplossing hiervoor complex is en 
wensen soms niet haalbaar. Maar enig uitleg hierover geeft 
helderheid en duidelijkheid bij de inwoners. Met name de rol 
van de BOA’s hierin wordt door inwoners niet begrepen. En 
de conclusies die men trekt zijn niet fair tegenover de BOA’s.  
 
We zijn ons er van bewust en van overtuigd dat de recente 
vernielingen ook enorme kopzorgen aan u als college heeft 
bezorgd. We vragen als DAB het college met deze 
schriftelijke vraag dan ook om uw afschuw, uw zorgen, maar 
ook de aankomende maatregelen met ons te delen tijdens de 
raadsvergadering van a.s. dinsdag 22 september. Wij zullen 
hierover ook een persbericht verspreiden.  
Het is belangrijk dat wij als raad maar ook de inwoners van 
Blaricum worden geinformeerd over het feit dat wij als 
gemeente deze excessen onacceptabel vinden en vernemen 
graag van u wat de maatregelen zijn die nu getroffen worden 
om ervoor te zorgen dat dit niet meer mag voorkomen.  
 
De fractie verzoekt om mondelinge beantwoording van 
de vragen in de eerstkomende RTG van 6 oktober 2020. 

 

25-02-2020 D66-JL: ‘B&W RIB 11 
februari 2020 - Beleid 

Naar aanleiding van de RIB: "Beleid maatschappelijke 
voorzieningen Blaricum” hebben we gezocht naar de ASV 

20200303 
1. De beleidsregels zijn op 21 januari 2012 door de Raad 



 

 

Blad 2/2 

Datum 
ingekomen 

Onderwerp Toelichting (vraag) Antwoord 

maatschappelijke 
voorzieningen Blaricum’. 
Zie Raadgever 7-2020. 

(algemene subsidie verordening). Die blijkt uit 2011 te zijn.  
Daarin lezen we Artikel 2 lid 2: 
"De raad stelt om de vier jaar beleidsregels vast waarin per 
programma kaderstellend de inhoudelijke doelstellingen 
worden omschreven.” 
We begrijpen dat deze brief een opmaat is naar een 
subsidievoorstel voor de Malbak.  
Daarnaast is het mogelijk ook een start voor  
een nota buurthuisbeleid zoals in het Presidium dd 02 09 
2019 is verwoord.  
Ter illustratie: in het verslag van het presidium dd 02 09 2019 
staat: Het presidium geeft aan geen behoefte te hebben aan 
een benen-op-tafelsessie inzake het 
buurthuisbeleid en wacht nadere voorstellen hiertoe vanuit 
het college af. 
Vragen:  

1. Waar kan ik de beleidsregels vinden die in artikel 2 
lid 2 worden genoemd? 

2. Wanneer zijn deze door de raad vastgesteld? 

3. Op welke termijn zullen we een subsidie voorstel 
voor de Malbak ontvangen?  

4. Mogen we hieruit concluderen dat er een nota 
buurthuisbeleid in ontwikkeling is? 

vastgesteld. In de bijlage (beleidsregels Blaricum 

ALLinclusive) treft u het raadsvoorstel en –besluit aan. 

2. Zie antwoord vraag 1. 

3. Versa Welzijn is op 11 februari 2020 gevraagd onderzoek 

te doen naar de mogelijkheden om de openingstijden van 

de Malbak uit te breiden, meer vrijwilligers te betrekken en 

ten behoeve van de verschillende doelgroepen meer 

activiteiten te organiseren met als doel de levendigheid van 

de Malbak als sociaal cultureel centrum voor zowel de 

Bijvanck als de Blaricummermeent te vergroten. Daarbij 

behoort ook het onderzoeken of bouwkundige 

aanpassingen van het gebouw nodig zijn waardoor het 

gebouw functioneler wordt en daardoor ook interessant 

voor partijen om de Malbak te huren. De rapportage van 

Versa zal door het college worden beoordeeld waarna een 

voorstel aan de Raad wordt voorbereid. College verwacht 

voor de zomer een voorstel van Versa te ontvangen.  

 

Aanvullende opmerking: De RIB en de daarbij behorende 

bijlagen geven het college voldoende kader om op basis 

van de Asv en de daarbij behorende beleidsregels 

verantwoord om te gaan met het subsidiëren van de 

belangrijkste maatschappelijke voorzieningen in Blaricum. 

 
 


